
Městská část Praha 10

VÝBOR PRO SPORT A VOLNOČASOVÉ AKTIVITY
ZASTUPITELSTVA MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA 10

Zápis z jednání
VSVA Zastupitelstva městské části Praha 10

Číslo 6
ze dne 6. 5. 2019

Přítomni:

Mgr. Václav VIček

Mgr. Zuzana Freitas Lopesová

MgA. David Kašpar

Olga Koumarová

Ing. Michal Narovec

Mikuláš Pobuda

Omluveni:

JUDr. Radmila Kleslová

Hosté:
Ing. jana Komrsková

Předseda VSVA ZMČ Praha 10 Mgr. Václav Vlček přivítal přítomné členy výboru a v 16:36 hodin
zahájil 6. zasedání výboru pro sport a volnočasové aktivity ZMČ Praha 10 s návrhem programu.

Program jednání:
l) Schváleni programu
2) Kontrola a schválení zápisu
3) Informace z návštěvy vIceúčelové sportovní haly Jedenáctka
4) VIceúčehvá sportovní hala - Solidarita
5) Zpřístupnění školních hřišť veřejnosti
6) Podání výboru za období prosinec 2018 - duben 2019
7) Různé
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OVĚŘENÍZÁPISU
Mgr. Václav Vlček navrhnul, aby ověřovatelem zápisu byl Člen VSVA ZMČ Praha 10 MgA. David
Kašpar, který souhlasil.

Ověřovatelem zápisu byt navržen: MgA. David Kašpar

Hlasováni:
Pro: 5 Proti: O Zdržel se: O
Ověřovatelem zápisu byl zvolen MgA. David Kašpar

l) Schválení programu

Hlasování:
Pro: 5 Proti: O
Program byl schválen.

2) Kontrola a schválení zápisu

Zdržel se: O

K zápisu nebyly vzneseny Žádné námitky.

Hlasování:
Pro: 5 Proti: O
Zápis č. 5-2019 byl schválen.

Zdržel se: O

3) Informace z návštěvy víceúčelové sportovní haly jedenáctka

Předseda VSVA Mgr. Václav VIček všem přítomným sdělil, že dne 2. 5. 2019 v 10:00 proběhla
návštěva Sportovní haly Jedenáctka.
Zápis z návštěvy víceúčelové sportovní haly jedenáctka je součásti přílohy č. 1tohoto zápisu.

Diskuse:
· Ing. Narovec podotkl, že sportovní hala jedenáctka se sama neuživí.
· Mgr. VIček uvedl, že halu podporuje Hlavní město Praha.

V 16:44 přišla Mgr. Zuzana Freitas Lopesová.

4) VIceúčetová sportovní hala - Solidarita

Předseda VSVA Mgr. Václav Vlček oznámil všem zúčastněným, že pozemková studie víceúčelové
sportovní haly Solidarita obsahuje 2 verze. jedna verze je bez parkování a druhá verze je
s parkováním. Požadavky pani ředitelky ZŠ Brigádníků Mgr. Alena Polanské, jsou hlavně stavba
tělocvičny a revitalizace přilehlého hřiště.
Materiál týkajIcí se VIceúčekvé sportovní haly Solidarita je součásti přílohy č. 2 tohoto
zápisu.

2



Diskuse:
· 1. místostarostka Komrsková poznamenala, že se zatím jedná o ideový záměr a je třeba

dodat finanční kalkulaci realizace.
· Mgr. Freitas Lopesová se zeptala, jestli nechybí stanovisko Komise územního rozvoje.
· Mgr. Vlček odpověděl, že komise návrh odsouhlasila.

Předseda VSVA Mgr. Václav Vlček nechal hlasovat o stanovisku k vybudování multifunkčnI
tělocvičny při ZŠ Brigádníků a revitalizaci přilehlého venkovního hřiště.

Hlasování:
Pro: 6 Proti: O Zdržel se: O

výbor pro sport a volnočasové aktivity:

l. souhlasí' se záměrem vybudovat mu/tifunkčn/ tělocvičnu při ZŠ Br/gádn/ků a revitalizovat
přilehlé venkovní hřiště.

//. doporučuje Radě MČ Praha 10 předložit tento záměr ZMČ Praha 10.

5) Zpřktupněni školních hřišť veřejnosti
Předseda VSVA Mgr. Václav Vlček zahájil prezentaci Školní hřiště - zpřÍstupněni školních hřišť
veřejnosti.
Prezentace je součástí přílohy č. 3 tohoto zápisu.

Diskuse:
· Mgr. Vlček upozornil na skutečnost, že rozpočet na kustoda je z minulého šetření. Bude

třeba rozpočet aktualizovat, patrně navýšit. Dále Mgr. Vlček uvedl, že v ZŠ Kodaňská a
v ZŠ Roháčovi kasárny mají nástěnky, kam je vždy zapsáno, kdo a kdy využívá hřiště.

· Ing. Narovec zmínil, že rekonstrukce v ZŠ Kodaňská stále ještě není hotová.
· Mgr. Vlček poznamenal, že ZŠ Olešská usiluje o rekonstrukci hřiště.
· Dále Mgr. Vlček všem přítomným vysvětlil, že záměr setkání městských části je ve

vytvořeni společného stanoviska, které by mělo být do léta zaslané radnímu
V. Šimralovi. Setkání se zástupci městských části proběhnou ve dnech 7. 5. od 14:00
hodin a 9. 5. 2019 od 13:00 hodin na adrese ÚMČ Praha 10.

· Mgr. Freitas Lopesová se dotázala, jestli se ozvala Praha 1 a Praha2 na výše zmíněný
podnět.

· Mgr. VIček sdělil všem, že je k dispozici tabulka odpovědi.

6) podánivýboru za prosinec 2018 - duben 2019
Předseda VSVA Mgr. VIček všechny přítomné informoval, že VSVA obdržel v únoru 2019
nabídku cvičebních strojů. Dále VSVA obdržel dopis od Pana Richarda Šacha, generálního
sekretáře TJ Bohemians Praha, ve kterém dává na vědoM) že v letošním roce tělovýchovná
jednota obdržela v dotacích pouze 37% oproti loňskému roku.
Materiály jsou součástI přílohy č. 4 tohoto zápisu.

3



Diskuze:
1. místostarostka Komrsková se zmínila, že se připravuje odpověď ohledně dotazu
k plavenkám, který přišel od dvou občanů. Bude prezentováno na přIštím VSVA. jedná
se o to, že bylo zrušeno losováni plavenek, které bylo nahrazeno rehabilitačním
plaváním pro seniory. Losování plavenek nebylo motivační a důstojné. Celková situace
bude vyhodnocena tento rok i s možnosti návratu k plavenkám, s případnou participací.
Odpověď se připravuje i s ekonomickou bilanci. Rehabilitační plavání je prozatím
vhodnou alternativou.

Předseda VSVA Mgr. Václav VIČek nechal hlasovat, zda VSVA bere na vědomí předložená podáni
za období prosinec 2018 - duben 2019.

Hlasování:
Pro: 6 Proti: O Zdržel se: O

výbor pro sport a volnočasové aktivity bere ň(7 Udoml předložená podání za období prosinec
2018 - duben 2019.

7) Různé
Předseda VSVA Mgr. Vlček vznesl dotaz, zda má někdo z přítomným členů sdělení či připomínku
do bodu Různé.

Diskuze:
® Ing. Narovec se zmínil o penězích z výherních automatů a vstupného, které se

přerozdělovaly.
1. místostarostka Komrsková potvrdila tuto skutečnost, že se jedná o pět oblastí,
z kterých šlo dřive 65 % do sportu. Peníze z výherních automatů a vstupného z letošního
roku 2019 budou v rozpočtu na příští rok 2020.

jednáníVSVA bylo ukončeno v 17:28 hodin.
Zapsala dne 10. 5. 2019 Andrea Tothová

Ověřili:

MgA. David ašpar
Člen VSVA

Mgr. Václav VIček
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Městská část Praha 10

VÝBOR PRO SPORT A VOLNOČASOVÉ AKTIVITY

ZASTUPITELSTVA MĚSTSKÉ ČÁS11 PRAHA 10

?REZENČNĹ

Výboru pro sport a volnočasové aktivity Zastupitelstva městské části Praha 10

čísb 6

ze dne 6. 5. 2019

Prezenční |istiľ)a je nedílnou součásti zápisu z jednání VSVA č. 6-2019

fumíce, jmíno, volební strana

Předsede VSVA:

Mgr. Václav Vlček

Členové VSVA:

Mgr. Zuzana Freitas Lopesová

MgA. David Kašpar

JUOr. Radmila Kleslová

Olga Koumarová

Ing. Michal Narovec

MikuláŠ Pobuda

Tajemnice VSP:

Andrea Tothová

Hosté:

Ing. Jana Komrsková

podpis

VLASTA-KDU+STAN+DPD+NK

" rčeska pŕrátska strana

VLASTA KDU+STAN-í DPD+NK

ANO 2011

ODS

TOP 09

ODS "

Česká pirátská strana

5



Městská část Praha 1Ií

VÝBOR PRO SPORT A VOLNOČASOVÉ AKTIVITY
ZASTUPITELSTVA MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA 10

Usnesení
výboru pro sport a volnočasové aktivity Zastupitelstva městské části Praha 10

číslo 11
ze dne 5. 5. 2019

ke stanovisku k vYbudovánÍ multifunkční tělocvičny při ZŠ BrikádnÍků a revitalizováni
přilehlého venkovního hřiště.

výbor pro sport volnočasové aktivity Zastupitelstva městské části Praha 10

l. souhlasí
se záměrem vybuáovat muítifunkčnítělocvičnu při ZŠ Brigádníků a revitalizovat přilehlé
venkovní hřiště.

ii. doporučuje
Radě MČ Praha 10 předložit tento záměr ZMČ Praha 10.

Mgr. Václav Vlček
předseda výboru pro sport a volnočasové aktivity

Zastupitelstva městské Části Praha 10
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Městská část Praha 10

VÝBOR PRO SPORT A VOLNOČASOVÉ AKTIVITY
ZASTUPITELSTVA MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA 10

Usnesení
výboru pro sport a volnočasové aktivity Zastupitelstva městské části Praha 10

číslo 12
ze dne 6. 5. 2019

k podání výboru za období prosinec 2018 - duben 2019.

výbor pro sport a volnočasové aktivity Zastupitelstva městské části Praha 10

l. bere na vědomí
podánívýboru za období prosinec 2018 - duben 2019

Mgr. Václav Vlček
předseda výboru pro sport a volnočasové aktivity

Zastupitelstva městské části Praha 10
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